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Írásbeli kérdés !
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Érkezett : 2017 MÁJ 1 6 .

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Fazekas Sándor Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszter úrnak

„Melyiknek kellett volna előbb megtörténnie? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Örömmel tölt el, hogy ilyen nagy apparátus segíti az idei Egységes Kérelem zavartalan
beadását.

Ugyanakkor sajnálattal veszem tudomásul, hogy olykor elhamarkodottan nyilvánít véleményt .
Az, hogy én mikor kérdezem meg, írásbeli kérdésben, hogy miért nincs Kincstári Közlemén y
az nem befolyásolja azt, hogy Egységes Kérelem benyújtási id őszak kezdetén nem vol t
Kincstári Közlemény kiadva.

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok Miniszter úrhoz :

1. Mikortól lehetett beadni az Egységes Kérelmet ?

2. Mikor jelent meg az errő l szóló Kincstári Közlemény ?

3. Melyik volt előbb?

4. Ön szerint melyiknek kellett volna el őbb megvalósulnia Közlemény vagy az E K
beadás ?

Budapest, 2017 . május 16 .

Tisztelettel :

	

Dr. Vadai Ágné
Demokratikus Koalíció

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr

az Országgyűlés elnöke részére
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